
 
 
Indkaldelse til generalforsamling 2023
 
 
 
Kredsbestyrelsen indkalder hermed til den årlige generalforsamling

 
Tirsdag den 21. marts, kl. 17.00

Bygningen, Ved Anlægget 14 B, 7100 Vejle
 
 

Med følgende dagsorden:
 
Valg af dirigent Astrid Blom blev valgt
Valg af referent Peder Rahbek blev valgt

Kredsformandens beretning:
Forelæggelse af årsregnskab for 2022

Orientering om foreningens virke ved direktør Astrid Blom

Valg:
Valg af formand for 2 år. På valg er
Karen Lykkegaard – modtager genvalg

Valg af bestyrelsesmedlemmer for 2 år. På valg er 
Kim Brosan – modtager genvalg
Berit Kjærgaard – modtager genvalg

Valg af suppleanter for 1 år. På valg er 
Knud Erik Olsen – modtager genvalg
1 suppleantpost yderligere er vakant. 
Bestyrelsen har fået oplyst, at Kaare Holst og Lone Bock Hansen stiller op som 
suppleanter. Vi anmoder derfor generalforsamlingen om, at der udvides til 3 
suppleanter. 

Valg af revisor for 2 år. På valg er 
Jens Jørn Vemmelund – modtager genvalg



Valg af revisorsuppleant for 2 år. På valg er 
Henning Kiilerich

Indkomne forslag. 
Forslag, der ønskes behandlet på generalforsamlingen, skal være indlever 

skriftligt eller elektronisk til kredsformanden senest 2 uger før generalforsamlingen, 
dvs. senest 7. marts.

Eventuelt
 

Efter generalforsamlingen er der underholdning med ”One night with Elvis”. Elvis, 
som han optrådte i 50’erne og 60’erne.
Showet er i bedste Elvis stil. Tøjet er købt på en tur til Memphis, i Bealestreet 
(Lansky) – samme sted som Elvis købte tøj, ure, ringe, sko. Sågar guitar og mikrofon 
er magen til det, Elvis havde i 50’erne.
Det er tilladt at danse til underholdningen
Vel mødt
På bestyrelsens vegne
Formand Karen Lykkegaard
Parkinsonforeningen
Kreds sydøstjylland
Formandens beretning år 2023
Vigtige begivenheder:
Generalforsamling 13 marts 2022
Valgte
formand Berit Kjærgaard
Næstformand Karen Lykkegaard
Næstformand Peder Rahbek
Kasser Kimberly Brosan
Bestyrelsesmedlem Erik Bendixen
Kasser Kimberly Brosan
Suppleant Knud Erik Olsen
Der er 2 nye sumpplanter,
Kaare Holst kom ind som suppleant (Har før været i bestyrelsen,
Og så kom a Lone Bock Hansen   fra Horsens valgt som suppleant.
 
     Formandens beretning
 
På generalforsamlingen den 5. maj blev Berit Kjærsgaard valgt som næstformand i 
Hovedbestyrelsen. Jeg fik godt nok lyst til at sigen hel masse meget hurtigt efter 
hinanden, men det kunne jeg jo ikke være bekendt og hvis hun ikke fik taburetten, 



ville hun så i det hele taget føle at hun havde udfordringer nok i foreningen?
Efter lidt snak frem og tilbage sagde jeg ja til at tage formandsposten på betingelse 
af at
 Berit fortsatte som sekretær og at resten af bestyrelsen ville bakke mig op.
 
I april havde vi et godt besøgt arrangement med en forsker ved navn Jonas Folke 
med 71 tilmeldte.
I efteråret have vi Jeannet Ulrikkeholm med 46 tilmeldte.
Og Marlene Valgreen med 35 tilmeldte.''
Stamcelleforsker Morten Meyer med 92 tilmeldte, heraf 12 betalende gæster fra 
Kreds Østjylland.
Desuden har der været et hav af klub arrangementer i de fire meget aktive klubber.
Vi har afholdt 6 bestyrelsesmøder i kredsen.
Vi er med til at arrangere Parkinsonskolen i Middelfart.
4 hold på SOSU-uddannelsen i Horsens og Vejle har haft vores besøg.
Desuden har undertegnede haft fornøjelsen af at fortælle ca. 60 aktive Stats Aut.
Fodterapeuter om Parkinson ramtes særlige fodproblemer. Ved begge 
arrangementer havde jeg en PD ramt med til at fortælle lidt af deres egene historie.
Hovedbestyrelsen har taget den gode beslutning at arrangere et Frivilligtræf i januar.
Det blev en meget inspirerende weekend som bliver gentaget til næste år.
Jeg vil gerne udtrykke for at vi har en professionel ledet hovedbestyrelse for en 
meget ambitiøse og arbejdsomme og derfor generer mange projekter til gavn for jer 
medlemmer.
Tak for de og tak til medlemmer, klubformænd, såvel afgående som nye og kredsens 
bestyrelse for opbakning til ”skibe” som bliver blev sat i søen.
I det kommende år, er på nuværende tidspunkt, planlagt et arrangement bl.a. en 
større donation vi er stillet i udsigt, hvor betingelsen bl.a. er at det det afholdes i 
Horsens og nærmeste omegn.
Det betyder ikke at resten af kredsen bliver snydt, kun at der kommer til at ske mere 
i Horsens og omegnens, end der  plejer.
 
Herefter Fortalte Astrid om arbejdet i Hovedbestyrelsen:
Hun fortalte noget om en database der skal oprettes, om et større beløb der er 
blevet tildelt fra folketinget som bl.a. skal bruges til behandling på santo, og 
Parkinson skolen.

Hun fortalte også om den nye Hvidbog for Parkinson ca. 40 sider, et godt stykke 
værktøj.
Efter Generalforsamlingen spillede ”Elvsi.


